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SUBSIDIES

Notifications of Changes in. Subsidy Measures

Netherlands1

The following communication has been received from the Netherlands:.

"Compared with the prior notification of 5 March 1963, there are no
major changes in the Netherlands subsidy policy, other than those caused
by the coming into effect of the Common Agricultural Policy. On this
point, however, the European Commission will send you a communication on
behalf of the Community."

As per 31 January 1965. For previous notification see L/1948/Add.9.

SUBVENTIONS

Notification des changements apport6s aux mesures de subventionnement

Pays-Bas1

Les pays-Bas ont fait parvenir au secretariat la communication suivante:

"Par rapport à la situation expos6e dans la notification du
5 mars 1963, la politique des Pays-Bas en mati3re de subventions n'a pas
subi de changements majeurs en dehors de ceux qui d6coulent de l'entr6e
en vigueur de la politique agricole commune. Sur ce dernier point, la
Commission de la Communaut6 6conomique europ6enne vous adressera une
communication au nom de la Communaut6."

1Situationau 31janvier 1965. Pour la notification pr6c6dente, voir
le document L/1948/Add.9.


